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Saksnr Innhold Lukket 

PS 2022/6 Merknad til innkalling  

PS 2022/7 Merknad til saksliste  

PS 2022/8 Påfyll av fiskerifondet  

PS 2022/9 Nuvsvåg Feriesenter As søker koronakrisemidler  

PS 2022/10 Avhending av kommunale boliger  

RS 2022/2 Protokoll Styremøte 1/22 Vefas IKS  

RS 2022/3 Fremgangen i prosjektet dagturhytter i Loppa  

RS 2022/4 Orientering/Eventuelt  
 
  



PS 2022/6 Merknad til innkalling 

Gøril Henriksen (AP): Står oppført som uavhengig skal være AP 
 
 
 
 

PS 2022/7 Merknad til saksliste 

Ståle Sæther (H): Spørsmål om det er søkt midler fra NVE? 
Hva er status på scooterløypene?  
Har Loppa kommune ukrainske/russiske medborgere? 
 
Ordfører: Ønske å ta inn en ekstra sak, offentlig høring av kutt i kollektivtilbudet i Finnmark.  
 
Ingen motsetninger.  
 
 
 
 

PS 2022/8 Påfyll av fiskerifondet 

Vedtak i Loppa formannskap - 03.03.2022     

Kommunestyret vedtar å fylle på krisefondet til Loppa kommune 3 millioner, for å ivareta fiskerinæringen 
i Loppa Kommune. Midlene tas fra fritt disposisjonsfond.  
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 03.03.2022     

 
 
 

PS 2022/9 Nuvsvåg Feriesenter As søker koronakrisemidler 

Vedtak i Loppa formannskap - 03.03.2022     

Nuvsvåg Feriesenter AS innvilges koronastøtte på 662 285 kr (120 630 kr + 141 430 kr + 169 870 kr + 
155 190 kr + 75 165 kr = 662 285 kr). Dette utgjør 90 % av totale faste uunngåelige kostnader som 
Nuvsvåg Feriesenter har hatt i perioden november 2020 til juli 2021. Tilskuddet finansieres med midler 
fra koronakrisefondet.  
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 03.03.2022     
Ståle Sæther (H): Hvor mye er det delt ut til bedrifter, og hvor mye penger er igjen? 
 
Administrasjonen: Skal finne ut av det og gir informasjon til formannskapet.  
 
Ordfører: Restbeløp vil bli lyst ut slik at de kan søkes på.  
 
 



 

PS 2022/10 Avhending av kommunale boliger

Vedtak i Loppa formannskap - 03.03.2022     

De kommunale utleieboligene med adresse Strandveien 7 og Moloveien 40 legges ut for salg i løpet av 
første halvår i 2022. kommunedirektøren gis fullmakt til å forestå salget etter kommunens 
avhendingsreglement. 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 03.03.2022     

Ståle Sæther (H): Det bør sendes forespørsel på at administrasjonen lager en sak på forslag fra AP.  
 
Maria Sotkajærvi (AP): Kommer med følgende tilleggsforslag.  
 
Tillegg til sak 2022/14, avhending av kommunale boliger 
Vi trenger gjennomgang av kommunens boligmasse, inkludert Loppa boligstiftelse. Det trengs et 
boligregnskap for alle boliger inkludert vedlikeholdsbehov. Det trengs også en vurdering av kommunens 
behov for boliger til egne ansatte og eventuelt andre behov. Videre boligsalg, ut over disse to, bør 
avventes til vi har oversikt over behov og økonomi.  
En bolig politisk handlingsplan bør utarbeides og legges fram til politisk behandling.  
 
Loppa AP   
 
Maria Sotkajærvi (AP): Trekker tilleggsforslaget 

 

PS 2022/11 Offentlig høring av effektivisering av offentlig kollektivtilbud i Finnmark 

Vedtak i Loppa formannskap - 03.03.2022     

 
Loppa formannskap vurderer det slik at et kutt i det kollektive rutetilbudet vil ramme Loppa kommune, 
dens innbyggere og næringsliv hardt. Årsaken er at Nuvsvåg, Bergsfjord, Sandland, Langfjordhavn, 
Frakkfjord, Loppa øy og Andsnes er uten veiforbindelse til fastlandet. Den eneste muligheten for å få 
fraktet ut varer og kommunale tjenester til lokalsamfunnene der ute er via sjøveien. Det nåværende 
offentlige kollektivtilbudet fungerer nå som et minimumstilbud som så vidt gjør det mulig å bo og drive 
næringsvirksomhet i Veste-Loppa. Man er helt avhengig av ferje eller hurtigbåt for å frakte folk, utstyr, 
varer offentlig tjenestetilbud og private tjenester både til og fra kommunesentret Øksfjord i Loppa 
kommune. Kutt i rutetilbud vil føre til redusert tilgang til helsetjeneste for kommunens innbyggere og i 
verste fall tapt helse (se innspill fra helse og omsorgsleder, vedlegg 3).  
 
Hvis ikke det nåværende offentlige kollektivtilbudet opprettholdes vil det ha store negative konsekvenser 
for Loppa kommune sine innbyggere, offentlig tjenesteyting og privat næringsliv. En ytterst konsekvens 
av kutt i rutetilbudet i Loppa kommune vil gjøre at man ikke kan bo og leve eller drive næringsliv i 
Loppa.  
 
Forslag med justering, enstemmig vedtatt.  

Behandling i Loppa formannskap- 03.03.2022     

Administrasjonen: Langfjordhamn mangler, skal tas med i teksten.  
 



Cato Kristiansen (SV): Livslinje rute. Få på plass et minimumstilbud. Lovverk som sier at vi skal ha så 
og så mye, så lenge det bor mennesker der. Slitsomt å ta kampen om og om igjen. Behov for stabilitet i 
tilbudet.  
 
Ståle Sæther (H): Helsetilbudet blir kraftig redusert, viktig å få med i teksten.  
 
Administrasjonen: Må stå fra organisasjonen og ikke navn fra enkeltperson på høringsuttalelsene.  
  
Ståle Sæther (H): Enig.  
 
 
 
 
 
 

RS 2022/2 Protokoll Styremøte 1/22 Vefas IKS 

Tatt til orientering.  
 
 
 
 

RS 2022/3 Fremgangen i prosjektet dagturhytter i Loppa 

Administrasjonen: Redegjør. Fått inn to anbud, vurderes hvilket anbud som er aktuelt. Anbudsfrist går 
ut 03.04.2022.  
 
Cato Kristiansen (SV): Dagsturhytta ble 25 % større. Er det gjort kontroll i forhold til den på 
Svartfjellet?  
 
Administrasjonen: Nei, har ikke fått inn noen anbefalinger på det.  
 
Ordfører: Gapahuk på molo, må kunne brukes av alle.  
 
Administrasjonen: Gapahuk på molo vil være universelt utformet.  
 
Tatt til orientering.  
 
 
 
 

RS 2022/4 Orientering/Eventuelt 

Høring offentlig kutt i kollektivtilbudet i Finnmark. 
Ordfører: Høringsfristen er i dag, administrasjonen bes sende ut særutskrift med vedlegg i dag. 
 
Ordfører: PS 39/19 vei. Har bedt administrasjonen om å utrede saken. Beklageligvis har den gått under 
radaren, både hos kommunestyre og administrasjonen.  
 
NVE 
Ordfører: Mulighet for å få midler tilbake. Kommunedirektøren følger opp saken og søker om refusjon. 
 
Scooterløyper 
Ordfører: Er på høring. Mulig med ekstraordinært KO møte, om det er mulig å få godkjent noen av 
løypene.  
 
 
 



Ukrainske/russiske medborgere i Loppa 
Ståle Sæther (H): Hører om saker angående trasige omstendigheter i hjemkommunene, følger opp at 
de har det bra. Bør få oversikt over eventuelle bosatte/arbeidende russere/ukrainere i kommunen, for å 
kunne følge de opp sjekke at de har det bra.  
 
Ordfører: Kan ta kontakt med leder på fiskebruket, for å sjekke opp. 
 
Administrasjonen: Skriver på hjemmesiden at vi oppfordrer alle til å ta vare på hverandre, spesielt 
russiske og ukrainske medborgere.   
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